
Styremøte Jordet JFF 14.05.2024 

 

Sted: Skytterhuset på Tenaasen 

 

Tid: 19:00 - 21:00 

 

Tilstede: Jan Linstad, Jørn Stener, Arne Storløpa Sneli, Siw Berntsen, Dag Øyvind Tøråsen 

og Marte Lunde 

 

 

Agenda 

 

- Gjennomgang av siste styrereferat 

 

- Referat fra samarbeidsmøte med skytterlaget og Trysil JFF 

- Sak opp til vedtak: konstituere en representant til et felles baneutvalg for 

foreningene med ansvar for organisering/booking av skytterbanen, i tillegg til 

lederne. Leder: Arne Storløpa Sneli og valgt representant: Marte Lunde.  

- Vi inviterer Veronica Hafredal til styremøte i juni angående felles 

regnskapsføring for foreningene og innføring i nytt regnskapssystem.  

- Endring av signaturrett i banken. Bjørn Sjøli skal ikke ha videre signaturrett, 

erstattes av ny sekretær i JJFF Marte Lunde og leder Arne Storløpa Sneli. 

- Forslag om å utforme en vaktmesterstilling knyttet til skytteranlegget. Vi har 

forslag om at denne stillingen utlyses. Dette tas med på neste 

samarbeidsmøte med skytterlaget og Trysil JFF.  

 

 

- Aktivitetsplan:  

- Rusefiske 

- Plan om å tilby rusefiske for barn og ungdom en kveld. Info kommer 

på hjemmesiden.  

- Fiskesommer 

- Dette er ganske klart, annonsering på hjemmeside og i Trysilposten.  

- Jaktskytterskole 

- Jordet JFF har ansvaret for gjennomføring av jaktskytterskolen med 

en innføring i hagleskyting torsdag 30. mai og torsdag 6. juni. Jørn og 

Dag Ø. har hovedansvaret. Trysil JFF vil bistå med flere personell til 

gjennomføringen. 

- Jaktfeltstevne 

- Dette tas opp på neste styremøte i juni.  

 

 

- Innspill fra Trysil JFF med ønske om mediesak omkring samarbeidet på Tenåsen 

- Gjennomgikk dokument fra Trysil JFF, vi kom med innspill. Arne kontakter 

Trysil JFF for videre prosess og tar med innspillene videre.  

 

- Neste styremøte onsdag 12. juni i Damsætra klokken 19.00 

 



- Nytt/Info fra utvalgene? 

- Fastsatt priser for hagleserier på leirduebanen i år. Arne laminerer prisliste og 

vippsbetaling. 

- Arne laminerer og delegerer ansvar for å henge opp annonsering for 

Jaktfelten og Klubbmesterskapet i august. 

- Riber har klart et forslag om utforming av baneanlegget. Arne orienterte kort 

om forslaget.  

 

 

- Eventuelt 

 

 


